
245/2017 w sprawie zapewnienia poprawy jakości wyżywienia dla pacjentów Szpitala  

w Dębnie 

 

Zgłoszona przez Panią Wiolettę Drzewińską interpelacja podczas XLV sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu w dniu 25 października 2017 roku.  

 

Treść zapytań: Umowę na żywienie w Szpitalu w Dębnie od 8.11.2016r. z firmą Espana podpisał 
Prezes Szpitala Pan Oskar Skiba.  
Ludzie opisują wyżywienie w Szpitalu w Dębnie jako cyt. : „...a jedzenie ( ohydne) jest wożone 
obecnie z Kostrzyna" .. Co zrobił Prezes Szpitala w Dębnie Pan Oskar Skiba, by poprawić 
jakość przywożonych posiłków do Dębna? 
 
 
Treść odpowiedzi: W załączeniu przekazuję odpowiedź Prezesa Zarządu Spółki Szpitala  

w Dębnie. 

   


